
Impressie bijeenkomst toekomstverkenning met vertegenwoordigers bedrijfsleven en 
maatschappelijke instellingen 
 
Op 31 augustus 2011 hebben ruim 30 vertegenwoordigers uit het Helmondse bedrijfsleven, 
kennisinstellingen  en maatschappelijke organisaties met elkaar besproken wat de 
belangrijkste trends en ontwikkelingen zijn die bepalend zijn voor de toekomst van Helmond. 
Wethouder Stienen was namens het college aanwezig. 
 
Deze bijeenkomst is onderdeel van het proces om tot een nieuwe stadsvisie voor Helmond 
te komen. Dit proces is onderverdeeld in twee fases, de toekomstverkenning en de 
visievorming. In de toekomstverkenning kijken we naar buiten en vragen ons af: wat zien we 
de komende 20 jaar op ons afkomen? Met deze kennis kunnen we vervolgens een 
ambitieuze en realistische visie ontwikkelingen voor Helmond in 2030.  Omdat een stadsvisie 
gedragen moet worden door de Helmondse gemeenschap vindt het gemeentebestuur het 
van groot belang om burgers, raad en belanghebbende organisaties en bedrijven te 
betrekken bij het tot stand komen van de stadsvisie. 
 
Aan vijf tafels zijn de belangrijkste trends en ontwikkelingen besproken die op Helmond 
afkomen. Trends en ontwikkelingen waarop we in de stadsvisie een reactie moeten 
formuleren. Per tafel werd een verschillend aandachtsgebied behandeld: 
 

• economie en arbeidsmarkt 

• cultuur, recreatie en sport 

• jeugd, onderwijs, zorg en sport 

• wonen en volkshuisvesting 

• ruimte, mobiliteit en milieu 
 
 

 
 
 
Per tafel zijn de vier belangrijkste ontwikkelingen voor hun thema opgeschreven. De 
gesprekken verliepen geanimeerd en de drie kwartier die hiervoor uitgetrokken waren bleken 
bij verschillende groepen daarom eigenlijk te kort te zijn.  En de conclusie beperken tot de 
vier belangrijkste ontwikkelingen was ook niet altijd eenvoudig. 



De conclusies van de gesprekken werden op een flip-over geschreven en aan de andere 
groepen gepresenteerd. Bij de presentatie van de resultaten bleek maar eens weer met 
hoeveel ontwikkelingen een gemeente rekening moet houden bij het bepalen van een visie. 
Het doel van de bijeenkomst was echter wel om focus aan te brengen en een keuze te 
maken wat de belangrijkste ontwikkelingen  zijn. En daarmee ook wat de belangrijkste 
uitdagingen en dilemma’s zijn. 
 
 

 
 
 
Wethouder Stienen maakte van de pauze gebruik om de rode draad te zoeken die uit de vijf 
presentaties naar voren kwam. Dit leverde  7 thema’s op die nader besproken zouden 
worden: 
 

• Het belang van sport en cultuur 

• Het spanningsveld tussen individu en gemeenschap 

• Vergrijzing 

• Regionalisering 

• Duurzaamheid 

• Kwaliteit of kwantiteit 

• Ambitie  
 
Met deze thema’s ging wethouder Stienen het gesprek aan met de deelnemers. Wat zijn de 
achterliggende gedachten hierbij, welke verbanden zijn er te leggen en wat is het meest 
bepalend voor de toekomst van Helmond?  Welke uitdagingen zien we hierin? 
Deze discussie heeft belangrijke input geleverd voor het eindresultaat van de 
toekomstverkenning, de nota “De toekomst verkend, inspiratie voor de visie op Helmond”. 
 



 
 
 

 
Wethouder Stienen sloot deze bijeenkomst af  met het bedanken van de deelnemers voor 
hun inbreng en inspiratie die dit hem gaf. Hij sprak zijn waardering uit voor de betrokkenheid 
bij de stad, de bereidheid om mee te denken en de goede ideeën  die geopperd zijn. 


